



Macau Local Associations & Universities/College Offer 2026 – StarWorld Hotel F&B promotion

Promotion period: January 19 to December 31, 2026

Offers details:

Enjoy 15% off at below designated F&B outlets at StarWorld Hotel

Enquiry hotline: +853 2838 3838

StarWorld Hotel Designated F&B Outlets (4 F&B Outlets in total):

15% off

- Chang Sheng Fang
- Lobby Lounge
- Temptations
- Whisky Bar

Terms & Conditions:

1. To enjoy the offer, customers must present their valid association/university's membership/staff/student card or other identification and the "Galaxy Ultimate" e-membership card (except for students under the age of 21 and members of Social Welfare Bureau's Senior Citizen Card/Disability Assessment Registration Card) upon payment. Non-members can scan the designated QR code to register as a "Galaxy Ultimate" member and enjoy the offer.
2. Offers are subject to the terms and conditions of the participating outlets. Please contact the participating outlets for details.
3. Offers are subject to 10% service charge and 5% tourism tax (if applicable) of the original price.
4. This Offer do not apply to bottled alcohol, live seafood, dried abalone, dried sea cucumber, shark's fin, fish maw and tobacco products.
5. Offers can only be used once per table per visit, and valid for a maximum of twelve (12) persons per table.
6. Blackout dates apply. These may include public holidays, festivals (Eve and on day) and any other days determined by participating outlets. Please check with respective outlets for details.
7. Offers cannot be redeemed for cash, exchanged for other goods, or transferred.
8. This Offer may not be used in conjunction with other promotion offers or discounts.
9. In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.
10. Offers are subject to availability, offer details may change without prior notice.
11. All matters and disputes will be subject to the final decision of New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited.
12. Advance reservation is recommended. Tel: +853 2838 3838.



澳門團體及學院夥伴優惠 2026 - 星際酒店餐飲推廣活動

優惠期: 2026 年 1 月 19 日至 12 月 31 日

優惠詳情:

凡惠顧星際酒店以下指定食肆可享 85 折優惠

查詢電話: +853 2838 3838

星際酒店指定食肆 (共 4 間):

85 折優惠

- 長勝坊
- 大堂酒廊
- 品味坊
- 品味吧

優惠條款及細則:

1. 如欲享用優惠，請於付款前出示有效的團體／大學的會員／員工學生證或其他指定證明文件以及「銀河致尚」電子會員卡（21 歲以下學生及社會工作局頤老卡／殘評證會員除外）。非會員的客人可透過掃描指定二維碼註冊成為「銀河致尚」會員以享用優惠。
2. 優惠受有關商戶的其他條款及細則約束，詳情請向有關商戶查詢。
3. 優惠需附加原價 10% 的服務費和 5% 的旅遊稅（如適用）。
4. 此優惠不適用於瓶裝酒類、活海鮮類、鮑參翅肚類及煙草類產品。
5. 優惠只適用於每枱最多 12 人，每枱每次限享用優惠 1 次。
6. 此優惠可能不適用於公眾假期及節日（前夕及正日）或商戶不時指定之其他日子，詳情請向有關商戶查詢。
7. 優惠不可兌換現金或其他貨品；亦不可轉讓。
8. 此優惠不可與其他推廣優惠及折扣一併使用。
9. 如中英文條款有所差異，一概以中文版本為準。
10. 所有優惠視乎供應情況而定。如有任何更改，恕不另行通知。
11. 如有任何爭議，新銀河娛樂 2006 有限公司保留最終決定權。
12. 建議提前預訂，電話: +853 2838 3838。